
Zápis ze zasedání Akademického senátu JAMU 

ze dne 13. října 2017 

 

Přítomni (9): 

doc. Mgr. Hana Halberstadt; doc. PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D.; doc. MgA. Jan Jiraský, Ph.D.; 

prof. PhDr. Silva Macková; BcA. Ivana Pavlů, DiS.; doc. MgA. Lukáš Rieger, Ph.D.; doc. MgA. Vít Spilka; 

MgA. Petra Vodičková, Ph.D.; Stanislav Čaban; 

Omluveni (3): 

MgA. Jonáš Konývka; prof. MgA. Martin Opršál; Gabriela Vojtičková, DiS, 

Přítomní hosté: 

JUDr. Lenka Valová (kvestorka JAMU);  

 

Program zasedání:  

1. Zahájení    

2. Schvalování Plánu realizace Strategického záměru JAMU na rok 2018  

3. Různé 

 

1. Zahájení 

Předsedkyně AS JAMU Silva Macková přivítala přítomné senátory a hosty. Přítomno bylo devět 

z dvanácti senátorů, předsedkyně v souladu s Jednacím řádem AS JAMU prohlásila senát za 

usnášeníschopný a představila program zasedání AS JAMU. 

2. Schvalování Plánu realizace Strategického záměru JAMU na rok 2018  

Předsedkyně předala slovo kvestorce JAMU JUDr. Lence Valové, která seznámila členy senátu 

s hlavními body Plánu realizace Strategického záměru JAMU na rok 2018. Zdůraznila klíčové aktivity, 

které Plán realizace stanovil v oblasti vzdělávací, tvůrčí a dalších souvisejících činností JAMU a s jeho 

návazností na projekt OPVVV.  

Výsledky hlasování: 

9 ANO; 0 NE. 

Návrh Plánu realizace Strategického záměru JAMU pro rok 2018 byl přijat. 

 



3. Různé 

Předsedkyně senátu seznámila přítomné senátory se stavem příprav volby rektora JAMU. 

Informovala senát o zveřejnění jmen kandidátů na místo rektora JAMU, kteří kandidaturu přijali a o 

chystané schůzce s kandidáty, předsedkyní a místopředsedkyní senátu  a ředitelem Divadla na Orlí. 

Schůzka se uskuteční 17.10. v 9.30 hodin v prostorách rektorátu a bude týkat upřesnění průběhu 

veřejného zasedání 23.10. v Divadle na Orlí a jeho technického a prostorového zabezpečení.  

Další diskuse se týkala Studijního a zkušebního řádu JAMU a jeho sporných bodů, zejména otázky 

klasifikování absolventských výkonů/projektů. Členové senátu ocenili materiál, který zpracoval doc. 

MgA. Jan Jiraský, Ph.D. Materiál mapuje hodnocení absolventských uměleckých výstupů/projektů na 

řadě evropských vysokých uměleckých škol a je cenným východiskem pro úvahy o řešení této otázky 

na JAMU. Doc. PhDr. Květoslava Horáčková informovala senát o iniciativě Hudební fakulty JAMU. 

Vedoucí kateder byli oslovení děkanem HF JAMU, aby se k otázce klasifikovat/neklasifikovat 

absolventské výkony/projekty písemně vyjádřili.  

Senát se shodl na nutnosti vést dál diskusi k SZŘ JAMU a zapojit do diskuse vedení JAMU a obou 

fakult a další pedagogy.  

Příští zasedání AS JAMU proběhne 23. října 2017 ve 14:00. 

 

Zápis vypracovala dne 16. 10. 2017 Silva Macková 

 


